
教務處公告 Announcement
from Office of Academic Affairs 2021/5/14/16:00

近日疫情升溫，本校將進行預防性措施，自
05/17(一)起至06/08(二)，所有課程採行全面線上教
學。
In response to the epidemic of COVID-19, from 
May 17 to June 8, all courses are conducted 
online.



全面線上教學

若因課程性質確實無法採取線上教學，教師可兼採混成式教學或須
事後補課，原則上補課於06月30日前完成。

 提醒實施線上課程的授課教師，每堂課期間應確實掌握並記錄學生
線上出席及參與狀況，並請提醒同學應在住處或校內進行線上課程，
減少出入市區或公共場所。

 課程狀況不一，為同時顧及防疫考慮及教與學的效果，請上課師生
溝通雙方能接受的上課方式，若有難以溝通情事，請聯繫系辦居中
協調



Teaching and Learning Online

 If online learning is inadequate for some special courses, blended learning is also a possible

way. If the class is suspended temporarily, teachers should make up lessons before June 30.

 For courses conducted online, teachers should master the attendance and learning situation of

students exactly, and students should stay at home or campus to participate in the online

course. Going to the public space during the class is not allowed.

 In order to take into account both epidemic prevention and online learning effect, teachers and

students should communicate each other to find a suitable way for teaching and learning

because of different natures of courses. If necessary, please ask for the help of the department

office.

All measures will be adjusted and announced whenever necessary according to the epidemic 

situation of COVID-19.



線上教學資源

線上教學

http://pdc.adm.ncu.edu.tw/CDVID/2020/

教材下載

https://reurl.cc/140ZZm

EverCam 電腦螢幕錄製軟體申請
https://reurl.cc/KxbMyg

工具包
加入IdeaNcu官方Line好友，提供
線上諮詢

諮詢專線

非同步課程:鄭先生/施小姐分機
57192、57132

同步課程:蔡先生/林小姐分機
57137、57131

諮詢

http://pdc.adm.ncu.edu.tw/CDVID/2020/
https://reurl.cc/140ZZm
https://reurl.cc/KxbMyg


Resources for Online Learning

Online Learning

http://pdc.adm.ncu.edu.tw/CDVID/202
0/

Manual Download

https://reurl.cc/140ZZm

EverCam Application

https://reurl.cc/KxbMyg

Toolkit

Please join Line “IdeaNcu”
for Online Consultation 

Consultation Services

Asynchronous courses         
Ext:57192、57132

Synchronous courses          
Ext:57137、57131

Consultant

http://pdc.adm.ncu.edu.tw/CDVID/2020/
https://reurl.cc/140ZZm
https://reurl.cc/KxbMyg

